

近20期福彩3D开奖号码

Table showing 3D lottery results for the last 20 periods, including columns for '期数' (Period), '开奖号码' (Winning Numbers), and a grid for '百位' (Hundreds), '十位' (Tens), and '个位' (Units) digits.

今天 准 中奖

热烈祝贺我省彩民喜中第2023145期“双色球”一等奖1注,单注中奖金额为8328480元。二等奖2注,单注中奖金额为170691元。

中国福利彩票 “快乐8”游戏开奖号码 第2023337期

Table showing the winning numbers for the '快乐8' game, including columns for '开奖号码' (Winning Numbers) and a grid of numbers from 11 to 80.

本期全国销售额:114458180元 本期本省销售额:540396元

中国福利彩票 3D开奖公告 第2023337期

Table showing the winning numbers for the 3D game, including columns for '中奖号码' (Winning Numbers) and a grid of numbers 8, 6, and 2.

青海销售总额:1687908元

近20期七乐彩开奖号码

Table showing the 7-ball lottery results for the last 20 periods, including columns for '期号' (Period), '1-30' (Numbers 1-30), and '我的投注' (My Bet).

中国福利彩票 双色球开奖公告 第2023145期

全国本期销售总额:488324570元 青海本期投注总额:2625376元

Table showing the winning numbers for the Double Color Ball game, including columns for '中奖号码' (Winning Numbers), '基本号码' (Basic Numbers), and '蓝球号码' (Blue Ball Number).

Table showing the prize distribution for the Double Color Ball game, including columns for '奖等' (Prize Level), '全国中奖注数' (National Winning Tickets), '青海中奖注数' (Qinghai Winning Tickets), and '每注奖金(元)' (Prize per Ticket).

中国福利彩票 扶老 助残 救孤 济困 WWW.QHFCW.COM 扫描二维码 下载福彩APP

双色球中奖号码分布图

Large table showing the distribution of winning numbers for the Double Color Ball game, including columns for '分区' (Zone), '红球小号区' (Red Ball Small Number Zone), '红球大号区' (Red Ball Large Number Zone), '数据区' (Data Zone), '蓝球区' (Blue Ball Zone), and '快乐号' (Happy Number).

“快乐8”游戏开奖号码

Table showing the winning numbers for the '快乐8' game, including columns for '期号' (Period), '开奖号码' (Winning Numbers), and '我的投注' (My Bet).